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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni – Sesja 

 

Protokół nr 30/2020  

z dnia 14 października 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 14 października 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:30 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2.  Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17.  Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

– lista w załączeniu do protokołu 

W sesji brali udział Burmistrzowie, Pełnomocnik Burmistrza, Sekretarz, Skarbnik, 
Radca Prawny, Naczelnicy Wydziałów i Pracownicy Urzędu – lista w załączeniu do 
protokołu. 

1. Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie Piotr 
Obłoza. Stwierdził kworum. 
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Na wstępie z Okazji Święta Nauczyciela Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr 
Obłoza, złożył podziękowania i życzenia wszystkim pracownikom oświaty oraz 
osobom współpracującym i administracji.  

Burmistrz Daniel Putkiewicz z Okazji Święta Nauczyciela życzył wszystkim 
nauczycielom dużo zdrowia, sukcesów zawodowych. Złożył podziękowania za pracę 
wszystkim pracownikom i administracji. Z okazji Dnia Ratownictwa Medycznego 
złożył życzenia i podziękowania wszystkim pracownikom. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Beata Walczak w imieniu swoim oraz członków 
komisji złożyła serdeczne życzenia, wytrwania, sukcesów i podziękowania za 
włożony trud w kształcenie kolejnych pokoleń.  

Burmistrz Daniel Putkiewicz wnioskował o wprowadzenie do programu sesji jednej 
dodatkowej uchwały: 
1) w sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.08.2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego - ścieżki 
rowerowe 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad projekt w sprawie zmiany 
uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28.08.2019 r. w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego-ścieżki rowerowe.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 

Projekt uchwały wprowadzony w pkt. 6.5  

2) Burmistrz Putkiewicz wnioskował w sprawie zdjęcia uchwały 6.18 w sprawie 
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
Głosowano w sprawie : w sprawie zdjęcia uchwały 18.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

Uchwała zdj ęta z porz ądku obrad  
 
2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16.09.2020r. 
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Głosowano w sprawie:  
Przyjęcia protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16.09.2020r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
 
Protokół przyj ęty  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz złożył sprawozdanie z sytuacji epidemiologicznej, dane 
dostępne z stronie BIP urzędu. Poinformował, że rozpoczęto naukę w szkołach i już 
na początku roku pojawiły się nowe ogniska zachorowań. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak uzupełniła szczegółowo informację. 
Z ostatniej doby, w gminie obecnie jest 115 osób w izolacji, wystąpiło 86 
potwierdzonych przypadków z dodatnim wynikiem, 505 osób jest objętych 
kwarantanną. Trwa pomoc z dostarczaniem artykułów spożywczych dla osób 
starszych, prowadzona przez MGOPS. Trwa  organizacja zajęć lekcyjnych 
prowadzonych w niektórych klasach zdalnie min.: SP-1, Józefosław, SP-2, nie 
pracuje stołówka szkoły w Głoskowie. Szkoły są przygotowane do hybrydowego 
prowadzenia zajęć. Wszystkie informacje są dostępne na profilu. W czasie wakacji 
wszyscy nauczyciele zostali ponownie przeszkoleni w łączeniu różnych technik. 
Drugim dużym problemem ostatnich dni były intensywne opady, szczególnie w dniu 
5.10.20 r. - odnotowano 23 interwencje straży pożarnych. Z-ca Burmistrza 
podziękowała służbom za ofiarną interwencję i pomoc w ratowaniu dobytku oraz 
udrażnianiu przejazdu. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz kontynuował swoje sprawozdanie.  

W związku z zaleceniami sanepidu w urzędzie wyznaczono 7 stanowisk do obsługi 
mieszkańców, poczekalnie w sali konferencyjnej, jednocześnie Burmistrz zachęcał 
do korzystania z elektronicznego systemu załatwiania spraw. Bieżące zmiany 
i informacje dostępne są na stronie BIP Piaseczno. 

Obecnie przypada czas przeprowadzenia wyborów sołtysów w 32 sołectwach. 
Z uwagi na epidemię, ich organizacja zostanie przesunięta w czasie. Przed 
przygotowaniem projektu budżetu na rok 2021, odbyły się spotkania dot. tworzenia 
funduszu sołeckiego, przyjęto uchwały.   

Prowadzone są na szeroką skalę prace remontowe dróg gminnych. Chcemy 
doprowadzić do ich utwardzenia, planuje się wykonanie 22 km. 



XXX Sesja Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 14 października 2020 r. 

4/16 
 

Burmistrz zaapelował do mieszkańców o nadzór nad odprowadzaniem wód 
opadowych, zgodnie z obowiązującymi przepisami z zastosowaniem zasad retencji. 

Burmistrz poinformował o wprowadzaniu nowych technik komunikacji i zakładanych 
światłowodach w celu ich zainstalowania – lepszej komunikacji. 

Burmistrz brał udział w spotkaniach dot. integralności Mazowsza. Aby przeprowadzić 
taką reformę trzeba zapewnić stabilizację gospodarki i muszą współpracować między 
sobą organizacje na wielu szczeblach. 
 
Trwają prace nad budżetem gminy ze szczególnym zapewnieniem środków 
finansowych na zapobieganie skutkom epidemii pomimo niekorzystnych rozwiązań 
i wpływu na dochody i wpływu na podatki. 

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji. 
 
Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY MIEJSKIEJ za okres od –16.09.2020–14.10.20201. 

1/ 7.09.202081Rocznica Agresji Sowieckiej na Polskę , Pomnik Katyński, 
uroczystości na Cmentarzu parafialnym w Piasecznie 

2/  23.09.2020Spotkanie online z przedstawicielami zaprzyjaźnionej Gminy 
Huanggang z Chin-10 lecie współpracy 

3/ 02.10.2020XIVGminna Olimpiada Młodzieży Szkolnej w lekkoatletycznym 
wieloboju sportowym 

4/ 07.10.2020Spotkanie z instruktorami Hufca ZHP Piaseczno, 50-lecie pracy 
instruktorskiej druhny Aincety Maciejewskiej 

5/ Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego p. Magda Woźniak 
6/ udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magda Woźniak (on Line) 
7/ sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 
8/ bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z 

mieszkańcami 
9/ współpraca z Biurem Rady Miejskiej  
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących sołectw. 
Nie zgłoszono. 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
 
Referowała i Agnieszka Kowalska – Skarbnik Gminy,  poinformowała 
o autopoprawkach burmistrza dot. projektu 6.1: 

• sprostowanie błędów pisarskich w zał. nr 1 poz.: 1, 19, 43 + podsumowanie tabel 
oraz poprawka dot. lat realizacji w poz. 6, 9, 16, 18, 19, 21, 22, 43, 46 

•  w zał. nr 2 dodano w poz. 6 nowe zadanie pn. zakup samochodu do Straży 
Miejskiej kwota 75 000 zł 
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Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radny Artur 
Maicki dodał komentarz co do wagi zmian w budżecie wynikających ze 
zmniejszonych dochodów gminy z PIT. Szacowana kwota zmniejszeń 20 mln. zł. 
Natomiast rosną wydatki  o około 30 mln. zł  min. o koszty na gospodarkę odpadami, 
zapobieganie epidemii, kosztami energii itp. 

Komisja Sportu, Komisja  Kultury i Promocji, Komisja Oświaty pozytywnie 
zaopiniowały uchwałę. 

Michał Mierzwa Radny prosił, aby dostarczyć przedsiębiorcom harmonogram 
prowadzonych prac rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 722 – ul. Księcia Janusza 
I Starego (skrzyżowanie z DK79; Rondo Solidarności) w celu poinformowania ich 
bezpośrednio o utrudnieniach w obsłudze komunikacyjnej. 

Michał Rosa Radny poparł przedmówcę. 

Ewelina Wójcik Radna poparła przedmówcę, jednocześnie prosiła o przywrócenie 
w możliwie najwcześniejszym terminie przystanku przy Stadionie na ul 1 Maja, oraz 
o przedstawienie bieżącej informacji, harmonogramu prac wykonywanych przez 
wykonawcę oraz od gminy o proponowanych objazdach. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że na bieżąco gmina przekazuje 
informacje wykonawcy dot. harmonogramu prac oraz o nowych objazdach przy 
prowadzonych pracach remontowych dróg. 

Radna Magdalena Woźniak poprosiła o interwencję u dostawców wody i prądu, aby 
rzetelnie informowali o planowanych wyłączeniach. Nagły brak energii lub wody 
paraliżuje działalność lokalnych przedsiębiorców. 

Zakończono dyskusję 

Głosowano w sprawie : zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18.12.2019 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała z autopoprawkami podj ęta jednogło śnie . 
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2020-2036. 

Referowała i Agnieszka Kowalska – Skarbnik Gminy, poinformowała o 
autopoprawkach burmistrza dot. projektu 6.2: 
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• projekt WPF wynikające z zarządzeń oraz podjętej uchwały budżetowej oraz 
nowe zadanie poprawa bezpieczeństwa w SP 2 Al. Kasztanów realizacja 2021 
kwota 50 000 zł 

Artur Macki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji poinformował że komisja 
pozytywnie zaopiniowała uchwały 6.2-6.7. 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
poinformowała że komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę 6.2. 
Głosowano w sprawie : zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 465/XX.2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
26.02.2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego. 
Dorota Kulig UDiT zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały 6.3-6.4. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 465/XX.2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 26.02.2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
4) W sprawie zmiany uchwały nr 546/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17 czerwca 2020r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 
Anna Bednarska Pełnomocnika Burmistrza, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 546/XXVI/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
5) W sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.08.2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego - ścieżki 
rowerowe 
Dorota Kulig UDiT zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa poinformował że 
komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały 6.6-6.8. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28.08.2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego-ścieżki rowerowe.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 

6) W sprawie zmiany uchwały nr 466/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020r. w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Anna Bednarska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 466/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
7) W sprawie zmiany uchwały Nr 544/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
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17 czerwca 2020r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
Anna Bednarska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały Nr 544/XXVI/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż spółdzielczego własnościowego prawa 
do lokalu mieszkalnego przy ulicy Sikorskiego 1A w Piasecznie. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały 6.8, 6.13, 6.14, 6.18. 
Głosowano w sprawie:  wyrażenia zgody na sprzedaż spółdzielczego 
własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego przy ulicy Sikorskiego 1A w 
Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
9) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna podjętego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r. i uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1260/XL/2017 z dnia 13.12.2017r. zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej 
w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji – projekty 6.9 – 6.17 
Dyskusja: 

Mieszkaniec ulicy Tulipanów p.  M.S. prosił o głos. Radni wyrazili zgodę na zabranie 
głosu. Sprawa toczy się trzecią kadencję. Powstało stowarzyszenie, którego 
członkowie, mieszkańcy śledzą działania gminy. Utrzymanie w planie łącznika, 



XXX Sesja Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 14 października 2020 r. 

9/16 
 

spowoduje usunięcie drzewostanu, który rósł ponad 40 lat. Drzewa są schronieniem 
dla ptaków i owadów. Mieszkańcy chcą utrzymania tego terenu jako zielonego 
zagajnika. Prosił o likwidację łącznia w projekcie planu. Niepokojące jest zachowanie 
w planie szerokości 10 m. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz  - tu nie chodzi o organizowanie tranzytu tym łącznikiem, 
nie chodzi o wycięcie drzew, jeżeli już to tylko podcięcie. p. Putkiewicz poinformował, 
że będzie to ciąg pieszo jezdny, awaryjnie dla służb obsługujących jako rezerwa. Od 
2009 roku były plany skomunikowania ciągiem pieszo jezdnym mieszkańców ul. 
Tulipanów z pocztą na oś. Patronat. Proponuje się rozwiązania kompromisowe, aby 
podjąć kolejną procedurę spełniająca oczekiwania mieszkańców. Centrum handlowe 
Auchan nie będzie prowadziło rozwoju w tym obszarze miasta, nie planuje się 
rozbudowy. 

Ewa Urbańska, Radna i Przewodnicząca komisji ochrony środowiska i ładu 
przestrzennego przypomniała o odbytych wielu spotkaniach odnośnie tego terenu 
i prowadzonych wspólnie kompromisowych ustaleniach zgodnie z oczekiwaniami 
mieszkańców. Magdalena Woźniak Radna poinformowała, że radni otrzymali wiele 
pism od Stowarzyszenia Tulipanów. Były prowadzone wielokrotnie rozmowy 
wyjaśniające intencje gminy. Proponuje podjęcie uchwały, co umożliwi pozostawienie 
w planie łącznika i realizację ciągu pieszo – jezdnego. 

Michał Rosa w imieniu Radnych zapewnił, że zostaną spełnione oczekiwania 
mieszkańców osiedla Tulipanów. 

Mieszkaniec ulicy Tulipanów p.  M.S. prosił o zawieszenie i nie podejmowanie 
przedłożonego projektu uchwały. 
 
Renata Mirosław Radna zwróciła uwagę, że pismo podpisało 300 mieszkańców – 
pytała ilu mieszkańców jest za przyjęciem uchwały. 
 
Daniel Putkiewicz odpowiadając poinformował, że podjęcie uchwały umożliwi 
pozostawienie w planie łącznika i realizację ciągu pieszo – jezdnego.  
 

Zakończono dyskusję 

Głosowano w sprawie:  odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna podjętego uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r. i uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 1260/XL/2017 z dnia 13.12.2017r. zmieniającą uchwałę 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 755/XXVII/2012 z dnia 21.11.2012r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
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BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
10) W sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec podjętego uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 1148/XXXIX/2013 z dnia 23 października 2013r. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 

Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  odstąpienia od sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec podjętego uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 1148/XXXIX/2013 z dnia 23 października 2013r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
11) W sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami Jana Pawła II, Wojska 
Polskiego, Sienkiewicza, torami kolejowymi Warszawa Radom (obszar 
A6,A7,A10,A11,A15,A28,A29) – etap I, zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 532/XXXI/2012 z dnia 16.05.2012r. w granicach terenów oznaczonych 
w tym planie symbolami 1UP i 3U. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie:  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami Jana 
Pawła II, Wojska Polskiego, Sienkiewicza, torami kolejowymi Warszawa Radom 
(obszar A6,A7,A10,A11,A15,A28,A29) – etap I, zatwierdzonego uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 532/XXXI/2012 z dnia 16.05.2012r. w granicach terenów 
oznaczonych w tym planie symbolami 1UP i 3U.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
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Uchwał ę podj ęta. 
 
12) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka część II. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
Głosowano w sprawie:  przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza uwzględnionych uwag 
do projektu planu przedstawionych w załączniku do uchwały.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Renata Mirosław, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Rozstrzygni ęcia Burmistrza przyj ęto . 
 
Głosowano w sprawie:  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka część II.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
13) W sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno zmienionej 
uchwałą nr 578/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15.07.2020r. oraz 
uchwałą nr 622/XXIX/2020 z dnia 16.09.2020r. 
Barbara Wysocka Naczelnik G.O zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji 
Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno 
zmienionej uchwałą nr 578/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
15.07.2020r. oraz uchwałą nr 622/XXIX/2020 z dnia 16.09.2020r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
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Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
14) W sprawie zmiany uchwały nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej 
pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na 
których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w 
zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej uchwała nr 
607/XXVIII/2020 z dnia 26.08.2020r. 
Barbara Wysocka Naczelnik G.O zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji 
Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 579/XXVII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub 
worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych, 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli 
nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady zmienionej 
uchwała nr 607/XXVIII/2020 z dnia 26.08.2020r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
Uchwała podj ęta. 
 
15) W sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
 
Michał Mierzwa Radny złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały . 
W uzasadnieniu proponował zachowanie obecnego charakteru działek.  
Głosowano w sprawie: wniosek o zdjęcie uchwały 15.  
Wyniki głosowania  
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ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
PRZECIW (12) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
 
wniosek nie przyjęty, uchwała dalej procedowana, pozostaje w porządku obrad 

Dyskusja: 

Piotr Sędziak Radny i Przewodniczący komisji polityki gospodarczej przypomniał, że 
złożono wniosek o wykaz działek, o które właściciele wnioskowali o odlesienie. 
Dotychczas komisja nie otrzymała takich informacji.  

Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA poinformowała, że prezentacja w tej sprawie 
jest przygotowana, miała odbyć się na jednej z ostatnich komisji ale nie doszło do 
skutku. Ww. temat został przesunięty w czasie. Prezentacja jest przygotowana do 
przestawienia Radnym. Procedura zaproponowana w projekcie uchwały umożliwi 
zagospodarowanie terenów zabudową mieszkaniową. Wyjątkowo trudna sytuacja 
właścicieli nieruchomości wpłynęła na podjęcie projektu tylko dla tego terenu. 

Michał Mierzwa Radny pytał czy nie można przyjąć uchwały dla szerszego obszaru.  

Anna Pakulińska – Attia podjęcie decyzji dla całego Zalesia Dolnego wymaga dalszej 
analizy i aktualizacji, ten wniosek jest poparty pilnością sytuacji życiowej właścicieli.  

Magdalena Woźniak, Radna – działki mają możliwość zabudowy, ale nie są 
zabudowane. Inne działki leśne w tym obszarze nie zgłosiły wniosku o odlesienie bo 
są zabudowane, jeżeli budynki będą wymagały pozwoleń na remont lub rozbudowę 
będzie wystąpienie o odlesienie.  

Daniel Putkiewicz – podjęcie całościowo działań o odlesienie nie jest możliwe, to 
bardzo długa procedura – wniosek na dany moment podpisują wszyscy właściciele – 
przykład Zalesie Górne. Zalesie Dolne to jeszcze trudniejsza sytuacja, ze względu na 
obszary podlegające ochronie środowiska, jak Górki Szymona i ochronie zabytków – 
teren jest zalesiony. Podjęcie uzgodnień dla tych dwóch działek umożliwi szybsze 
przeprowadzenie procedury odlesienia. 

Wojciech Ołdakowski Radny złożył wniosek formalny o zdjęcie projektu chwały 

Adwokat Krzysztof Sulej, Mecenas Biura Radców Prawnych Gminy poinformował, że 
wniosek w tej treści był głosowany i nie uzyskał większości, po raz drugi nie można 
głosować takiego samego wniosku. 

Michał Mierzwa Radny apelował, aby odlesieniem objąć szerszy teren w danym 
obrębie, nie tylko dla dwóch działek. 
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Daniel Putkiewicz –  przedstawiony projekt rozpoczyna procedurę odlesienia, 
otwarcie planu dla całego Zalesia Dolnego może spowodować znaczne rozszerzenie 
skali zmian i procedowania na kolejne lata. 

Michał Mierzwa prosił, aby kompleksowo rozpatrzeć odlesienie w danym obszarze. 

Magdalena Woźniak – otwarcie planu dla 99 działek rozpocznie otwarcie wielu 
sporów, dyskusji za i przeciw zieleni. W tym obszarze brak jest innych wniosków 
poza jednym o usługi.  

Renata Mirosław – temat był omawiany na komisjach, ale radni Klubu PiS nie 
wiedzieli o  odlesianiach, Radna złożyła prośbę o szczegółowe informowanie 
o poruszanej tematyce na komisjach. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza poinformował, że wszyscy Radni Rady 
Miejskiej będą zapraszani przez biuro rady na komisje problemowe on-line Microsoft 
Teams. 

Głosowano w sprawie:  wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego 
lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska-Sikorska 
Uchwała podj ęta. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 392/XVI/2019 z dnia 
13 listopada 2019 roku dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno – dla obszaru w 
granicach obrębów ewidencyjnych 43, 44 z wyłączeniem dz. nr ewid. 2 obr. 44 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
392/XVI/2019 z dnia 13 listopada 2019 roku dotyczącej przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno – dla obszaru w granicach obrębów ewidencyjnych 43, 44 z wyłączeniem 
dz. nr ewid. 2 obr. 44.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
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Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta. 
 
17) W sprawie zmiany uchwały RM nr 928/XXXIII/2017 z dnia 19.04.2017r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części miasta Piaseczno zatwierdzonego 
Uchwałą RM w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010r (Dz.Urz. Woj. Maz. 
Nr 96 poz.1717 z dnia 13.05.2010r) w granicach terenów urbanistycznych 
oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami:1 P-S, 2P-S, 3P-S/U, 4P-S/U, 5P-
S/U, 1KD-TSsp, 1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-W, 3KD-p 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały RM nr 928/XXXIII/2017 z dnia 19.04.2017r 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. części miasta Piaseczno 
zatwierdzonego Uchwałą RM w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010r 
(Dz.Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz.1717 z dnia 13.05.2010r) w granicach terenów 
urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym mpzp symbolami:1 P-S, 2P-S, 3P-
S/U, 4P-S/U, 5P-S/U, 1KD-TSsp, 1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-W, 3KD-p.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
18) W sprawie zmiany uchwały nr 758/XXVII/2026 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 23 listopada 2016r. w sprawie stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy 
Krzysztof Bernat Naczelnik Wydziału Finansowego zreferował projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Inwestycji, Komisja Prawa i Bezpieczeństwa i Komisja Polityki 
Gospodarczej pozytywnie zaopiniowały projekt. 
 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 758/XXVII/2026 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 23 listopada 2016r. w sprawie stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
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Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Artur Maicki, Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta jednogło śnie . 
 
ZDJĘTA - W sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu 
Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza poinformował: 
- Harmonogram prac nad budżetem gminy na rok 2021 zostaje przyjęty, nie 
wniesiono uwag. 
-   Wszyscy Radni Rady Miejskiej będą zapraszani przez biuro rady na komisje 
problemowe on-line Microsoft Teams.  
 
8. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 39 sesję o godz. 13:30. 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: 
Grażyna - Małgorzata Wierzchowska 
Biuro Rady Miejskiej 
 
 


